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From piano-cello to rocking drums with B-3 organ and synths, always full of emotions, this rich music will

make you travel thrue time and space... we're back in the 70's man. 12 MP3 Songs POP: 70's Pop,

ROCK: 70's Rock Details: Ready to travel thrue time?... Let's go back in the 70's, and way before. This

music is from a very long time ago, in another dimension, another world. Remember when instruments

were played by musicians?... Not by machines or computers... Organs like the B-3, L-112, grand piano,

cello, minimoog, jupiter-6, real drums. When you here it, you know it's true instrument for true music.

Enough said! Listen to the clips... Allo le Qubec! Prt  voyager dans le temps?... Traversons les annes

passes jusque dans les annes 70, et bien avant. Cette musique vient de trs loin, d'une autre dimension,

d'un autre monde. Vous souvenez-vous quand les instruments taient jous par des musiciens, et non par

des machines?... ou par des ordinateurs... Orgue B-3, L-112, piano  queue, violoncelle, minimoog,

jupiter-6. Quand vous entendrez, vous saurez qu'ils sont vrais. Assez! coutez les chantillons... Musiciens

et chanteuses, musicians and singers; Marie-Hlne Bergeron (violoncelle), Vanessa Borduas (voix), Michel

Hroux (guitare, dulcimer, patente  10 cordes...), Dany Mathieu (drum), Daniel Lemay (guitare-voix), Marc

Laperle (texte), Hedi Jutras (voix), Pamela St-Ours (voix), Gilles Bland (drum), Audrey Lemaire (voix), lisa

Mileto (voix).
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